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                                                           REFERAT 

 

 

Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Punkt 3. Status Pensionistavisen 

Der har lige været afholdt møde i redaktionen. Deadline for næste nummer er den 7. august.  

Der arbejdes på at få artikler om følgende emner med i nummeret: 

- De 3 aktivitetscentre.  

- Færdselsregler for elcyklister. GF-forsikring kan hjælpe med input. 

- Status og præsentation vedr. Sundhedshuset.  

- Demensmesse 2019. 

 

Punkt 4. Nyt fra Rådets medlemmer 

Olaf har været til workshop vedr. de 17. verdensmål. Det var meget interessant og spændende.  

 

Der blev spurgt til en artikel i Ekstra Bladet om en borger fra Skærbæk. Mona orienterede om 

sagen. 

 

Dialogmødet den 7. juni med Senior og Handicapudvalget og Sundhedsudvalget blev evalueret. 

 

Vedrørende afholdelse af valgene til Europa Parlamentet og Folketinget vil Seniorrådet gerne gøre 

opmærksom på, at tilgangsforholdene især på FIC er kritisable for ældre og dårligt gående. På FIC 

vil det være bedre, hvis valglokalet blev flyttet tilbage over svømmehallen. Forholdene på Rådhuset 

er heller ikke optimale. Seniorrådet foreslår, at man evt. flytter valgstedet til Sundhedshuset. Olaf 

laver et lille skriv fra Seniorrådet, som Flemming sender til formanden for valgbestyrelsen Jacob 

Bjerregaard. Janni tager det også med, når hun deltager i et evalueringsmøde vedr. valgene efter 

sommerferien. 

 



Flemming og Jytte skal interviewes i forhold til den Analyse, som er igangsat på Senior og 

Handicapområdet. 

 

Punkt 5 Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 5.1 Orientering v/Mona Nederby Larsen 

Mona orienterede om status på ventelisten. Ventelisten er pt. ikke stigende. Men der er stadig behov 

for flere pladser og ventelistegarantien overholdes ikke. 

 

Punkt 6. Senere indkomne sager 

Ingen 

 

Punkt 7. Eventuelt 

Mona orienterede om organisatorisk ændring vedr. forebyggerne og gav også en status på 

sygeplejeklinikken. 

 

Punkt 7.1 Vi ønsker hinanden en god sommerferie 

Vi nød en frokost og ønskede hinanden en god sommer  


